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Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte 2015-05-03 
 

Närvarande:   Roger Andersson (ordf.), Åke Lindén, Björn Johansson, André Nilsson, 

                       Urban Lundbäck, Mats Sjödin, Rolf Schwartz. 

 

§1 Mötets öppnande 

 - Ordförande öppnade mötet och hälsade alla hjärtligt välkomna. 

§2 Val av sekreterare 

- Urban valdes till sekreterare. 

§3 Godkännande av dagordning 

- Dagordningen godkändes med förtydligandet att frågorna ”Regioninstruktör” 

och ”U-Schack 50 år” tas upp under ”Övriga frågor”.  

§4 Föregående protokoll 

- Föregående styrelsemötesprotokoll 2014-12-14 godkändes. 

- Restpunkt: 

 Roger och Åke ser över placeringen av våra tillgångar 

§5 Ekonomisk redogörelse 

- Den ekonomiska redogörelsen gicks igenom. Räkenskapsåret avslutas 1/5. 

- Hittills under räkenskapsåret ett plus på 6 kkr vilket med tanke på att vi fick 

både föregående och pågående års landstingsbidrag bokförda på räkenskapsåret i 

själva verket innebär ett minusresultat på c:a 50 kkr vilket inte är bra. 

Inköp till S4an, t.ex. medaljer, är en stor utgiftspost. VSK har gjort en del inköp 

för riksfinalen där överblivet material tillhör U-Schack. Önskvärt att inventera 

detta för värdering. F.n. är det oredovisad pluspost för U-Schack. 

- Det finns en del konstigheter i den ekonomiska rapporten t.ex. post 3050 

lägeravgifter -250 kr i intäkt. Åke undersöker. 

För en bättre uppföljning är det önskvärt att alla poster består av en intäkts- och 

en utgiftsdel i stället för att nettovärden ibland redovisas. 

Vid augustimötet bestäms hur budget/kostnadsuppföljning ska se ut. 

§6 Tävlings- och lägerkalender 2014/2015 

- Mats och Urban håller på att ta fram en kalender. 

- Skol-SM spelas i Västerås (Rudbeck) i höst. 

- Det är önskvärt att undvika att lägga endagarstävlingar i samband med 

långhelg men kan vara svårt att hitta övriga tider. 

§ 7 Tävlingskommittén (inräknat seniorkommitén) 

- Ungefär oförändrat deltagande totalt i årets tävlingar jämfört med fjolåret, 

dock en nedgång i Vårdraget delvis pga att den gick i anslutning till långhelg. 

- Den nya vuxenklassen provades för första gången i Vårdraget. De fyra 

deltagarna spelade tillsammans med HG och nyheten mottogs positivt. 

- Minior/Knatte-VM får en högstadieklass nästa säsong och ingår i GP i stället 

för nedlagda Tegelstöten. 

- De bästa från GP möts in en final 30/5 i Västerås. 

- GP Högstadiet/Gymnasiet kan få en annan utformning nästa säsong med längre 

betänketid och utbyte mellan län. 

- Distriktsserien fortsätter som tidigare trots att det varit svårt ibland för vissa 

klubbar att få ihop lag. Det kan möjligen bli aktuellt med rankingbegränsningar 

eller krav på juniorspelare för att få med alla klubbar. 

Örebro SS har anmält intresse att vara med i vår serie och det ställer vi oss 

positiva till. Roger meddelar ÖSS beslutet. 
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§8 Schackfyrankommittén. 

Totalt i länet deltog 1184 fjärdeklassare i kvaltävlingar mot 1121 året innan. 

I hela landet deltog över 14000 spelare vilket är rekord. 

Kai har delat sin tid mellan VSK och U-Schack men i och med att hans 

anställning i VSK upphör, upphör även hans arbete för U-Schack. 

§9 Utbildningskommittén. 

- Sportlovsläger har hållits. 

- Rikslägret 14-17/6 Finnåker ser ut att bli fulltecknat och länets klubbar 

uppmanas att snarast skicka in ansökan för ev intresserade. 

- André meddela att inte kommer att kunna vara med i U-schacks styrelse eller i 

utbildningskommittén kommande verksamhetsår. 

§10 Övriga frågor. 

 

A. Distriktsinstruktör 

SSF erbjuder sponsring av del av lönen för en distriktsinstruktör för 

Västmanland. Huvuduppgiften för instruktören är att se till så att nya 

skolschackklubbar startas i distriktet. Sannolikt delas instruktörens tid och 

kostnad med andra distrikt. Åtagandet gäller i första hand ett år med 

möjlighet att förlänga efter utvärdering. 

Mötet beslöt att U-Schack satsar 50000 kr under ett försöksår om 

anställningen blir av och att projektbidrag från landstinget sökes för tjänsten. 

Roger meddelar beslutet till SSF. 

 

B. U-Schack 50 år 

U-Schack fyller 50 år i år. Det firas med att Snabbschack-SM för veteraner 

spelas i länet. Kungsörs SK och Västerås SK har sökt arrangemanget. Den 

klubb som får arrangemanget ser till att jubileumsmiddag hålls i anslutning 

till tävlingen och till denna inbjuds några som var med vid U-Schacks start 

och andra lämliga schackprofiler från länet. 

Mötet beslöt att U-Schack ställer upp med max 6000 kr som bidrag till 

middagen. 

 

§11 Mötets avslutande och beslut om nytt möte. 

Mötet avslutades. Inget beslut om nytt möte togs.  Roger kallar. 

 

 

 

 

  

 …………………………..   …………………………. 

 Vid Pennan    Ordförande 

 Urban Lundbäck   Roger Andersson 


